



海水澄碧，烟波浩瀚，帆影点点，椰林婆娑，这些都是无数游客对海南岛的深刻印象，“中国夏威夷”的美誉便由此而来。三亚太阳湾柏悦酒店位于海南岛的最南端——太阳湾。酒店建筑群沿着优美的私家海岸线成拱形排列，仿若一串璀璨明珠，南中国海壮丽磅礴的风光矗立眼前，郁郁葱葱的青山茂林拥其身后。

三亚太阳湾柏悦酒店拥有私家海滩，地理位置优越，交通便捷，距离著名的亚龙湾仅五公里之遥，周边景点轻松可至。35万平方米的海湾由一个内陆湖泊和私人沙滩明媚点缀，每一步都是悠闲恬静，每一处都是美好享受。此外，整个区域被自然保护组织视为国家软珊瑚的保护区，与珊瑚的亲密接触温馨又浪漫。

When people think of Hainan Island—China's southernmost province known as "the Hawaii of China"(they share the same latitude)—they think of Sanya and Yalong Bay. This five-mile long, crescent-shaped sandy strip overlooking the South China Sea is the island's most popular destination, with no less than 20 hotels straddling its length and sharing the same beach.

As with all Park Hyatt hotels, location is paramount. Thus, for the new Park Hyatt Sanya Sunny Bay Resort, it is important to offer guests accessibility to this vibrant strip of bars and restaurants while maintaining the luxury of privacy and exclusivity. The property has therefore sequestered a private corner of Yalong Bay all to itself: a secluded inlet named Sunny Bay, a mere 5 km (3.1 mile) drive from Yalong Bay proper. In addition, the resort has also acquired Baifu (Fortune) Bay—a private bay right next to Sunny Bay, which is renowned for having the best dive conditions in China. The entire area is recognized by nature-protection organisations as a national soft-coral preserve.



三亚太阳湾柏悦酒店是由来自国际知名顶级酒店设计公司Denniston的比利时设计师、素有“设计大师”之称的Jean-MichelGathy匠心打造。这个后现代风格的建筑群由六栋独立大楼组成，为了让客人享受到缓和舒适的空气，大楼底部均采用拱门设计，更好的调节了山脉与大海间的气流，坐落在郁郁葱葱的园林之中，每一座大楼的位置都经过精心设计，旨在让宾客欣赏到全方位的醉人美景。

酒店的整体设计理念旨在打造一个海边私人府邸，精致优雅的内饰体现出一种曼妙的东方优雅。宾客可以随时随地感觉到家一般的舒适和便利，仿佛身处私人宅院内。宽敞的室内连廊将六栋大楼彼此相连，以艺术品、画作和雕塑精心点缀两侧，营造出多重混合视觉效果，走在每条连廊上，仿佛踏入静谧、纯净的艺术空间。

三亚太阳湾柏悦酒店面积达七万平方米，却仅设有207间客房。包括拥有28间带阳台的柏悦客房、136间柏悦海景客房、25间柏悦套房、一间主席套房以及17幢柏悦别墅。在三亚太阳湾柏悦酒店，宾客仿佛置身私人府邸，尽享愉悦的私密时光。

酒店的房间结构很简单：28间带阳台的柏悦客房、136间海景客房、25间柏悦套房、1间主席套房和17间柏悦别墅。几乎所有的客房都享有令人叹为观止的海滩和海洋景观，从房间一侧的 panoramic windows 延伸到另一侧，进一步延伸为垂直的 mirrored glass，在一侧，创造出270度的全景视野。

Park Hyatt Sanya Sunny Bay Resort was created by the award-winning Belgian architect Jean-Michel Gathy of the renowned design-consultancy firm Denniston. The strikingly modernist development comprises six standalone, arch-shaped buildings designed to allow chi to flow unhindered between ocean and mountains. Set amid lush landscaping, every building and internal space has been carefully considered to maximise guests' enjoyment of the breathtaking views. The six buildings are interlinked by wide walkways, furnished and decorated with paintings and sculptures to create multiple miseenscène, offering a tranquil, rarefied art-walk experience.

With only 207 rooms and villas across the 70,000sqm (753,474sqft) property-few for a development of this size-guests could spend a holiday at Park Hyatt Sanya Sunny Bay Resort and feel as if they have the resort to themselves. However, when service is desired, it will be prompt and of a premium standard: warm, discreet, attentive, intuitive and tailored to guests' individual needs.

The room structure at Park Hyatt Sanya Sunny Bay Resort is simple: 28 Park Rooms with balconies, 136 Ocean View Rooms, 25 Park Suites, a Chairman Suite and 17 Park Villas. Almost all the guestrooms enjoy breathtaking beach and ocean views from panoramic windows stretching from one side of the room to the other, further extended by perpendicular mirrored glass at one side, creating the impression of a 270-degree view.





项目简介
国家/地区
项目类型
房间数
产品型号
坐便器

中国
度假村
207间客房
诺锐斯特CES9683

Details
Country/Area
Category
Rooms
Product number
Toilet
Web

CHINA
Hotel&Resort
207
NEOREST CES9683
<http://www.sanya.park.hyatt.com/zh-Hans/hotel/home.html>

